
Z á p i s n i c a 
 

z 5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Oščadnici, konaného dňa 13. júla 2012 

o 15.00 hod. v rokovacej miestnosti Obecného úradu v Oščadnici 

 

Prítomní:  podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

 

 

R O K O V A N I E 
 

 

 

1.) Otvorenie, určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice. 

 

 Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Oščadnici otvoril a viedol Ing. Marián Plevko -

starosta obce, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných poslancov a hostí. Skonštatoval, že 

podľa účasti poslancov, je Obecné zastupiteľstvo právoplatného uznášania schopné.  

 

Starosta  obce  Ing.  Marián  Plevko  oboznámil  prítomných  s návrhom  programu         

5. zasadnutia OZ.  

 

P R O G R A M 
   

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice. 

2. Kontrola plnenia uznesení OZ. 

3. Prerokovanie dofinancovania projektu „Skvalitnenie ŽP v obci Oščadnica v rámci CHKO 

Kysuce zavedením efektívnych opatrení na ochranu ovzdušia.“ 

4. Diskusia. 

5. Záver. 

 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení:  p. Daniela Matejíčková, p. Miroslav Wimmer 

Za zapisovateľa zápisnice bol určený: Ing. Peter Zeljenka, prednosta obecného úradu 

 

 

 

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 30/2012, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 
 

Hlasovanie: – uznesenie č. 30/2012: 

Prítomní:   11 poslancov 

Za:    11 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:    0 poslancov 
 

 

 



2.)  Kontrola plnenia uznesení OZ. 

 

 

Starosta obce informoval poslancov OZ o plnení uznesení z ostatného zasadnutia 

Obecného zastupiteľstva v Oščadnici. Skonštatoval, že prijaté a platné uznesenia OZ sú 

priebežne plnené. 

 

 

 

3.) Prerokovanie dofinancovania projektu „Skvalitnenie ŽP v obci Oščadnica v rámci 

CHKO Kysuce zavedením efektívnych opatrení na ochranu ovzdušia.“ 

 

 

Starosta obce privítal Ing. Ladislava Kulcsára – projektového manažéra. Ing. Kulcsár 

informoval poslancov Obecného zastupiteľstva o priebehu celého projektu – parkovisko pod 

farou + výsadba zelene pri zdravotnom stredisku + nákup čistiaceho vozidla. Došlo 

k legislatívnym zmenám v procese verejného obstarávania a verejná súťaž sa musela opakovať. 

Celý projekt bol skontrolovaný agentúrou ŽP. Následne v júni sa s víťazným dodávateľom 

uzavrela zmluva. Do 30.06.2012 sa odovzdal predmet zmluvy (vozidlo Mercedes). Koncom 

apríla došlo k úprave metodických príručiek. Je potrebné preukázať prefinancovanie tohto 

zariadenia. Je možné uzavrieť zmluvu o výpožičke na uhradenie čiastky na následnú refundáciu. 

Po prefinancovaní by sa spätne vrátila výpožička a projekt by sa mohol administratívne ukončiť.  

 

ROZPRAVA: 

  

p. Jozef Smolka: 

„Podľa pôvodného projektu prišlo príslušenstvo tak, ako bolo objednané?“  

 

Ing. Ladislav Kulcsár: 

„Áno, bolo dodané všetko, čo bolo pôvodne objednané.“ 

  

p. Jozef Smolka: 

„Máme rovnaký bod rokovania ako sme mali minule. Od koho tá výpožička má byť?“  

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce: 

„Uznesenie bolo prijaté na model financovania 95% predfinancovaním a 5% refundáciou. Tento 

spôsob financovania nebolo možné kvôli legislatívnym zmenám do 30.06. stihnúť. Všetky úkony 

prebehli v poriadku. My dostaneme finančnú výpomoc, uhradíme faktúry za Mercedes a podáme 

žiadosť o platbu- refundáciu. Následne vrátime financie späť. “ 

 

Do rokovacej miestnosti sa o 15:15 hod. dostavil p. Ján Brandis. 

 

p. Miroslav Wimmer: 

„Od koho budú peniaze?“  

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce: 

„Od dodávateľa čistiacej techniky.“ 

 

p. Miroslav Wimmer: 

„A za aký úrok?“  



Ing. Ladislav Kulcsár: 

„0%.“ 

 

p. František Lipták: 

„Je na parkovisku všetko tak, ako malo byť?“ 

 

Ing. Ladislav Kulcsár: 

„Ako to projektant navrhol, tak sa to zrealizovalo a kontrola následne preverila, že bol 

uskutočnený podľa projektovej dokumentácie. Na parkovisko bola prevedená kontrola.“  

 

p. Emília Grončáková: 

„Ten nezmysel, prečo to tak projektant navrhol.“  

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce: 

„Rampy sa tam osadili preto, aby sa parkovisko využívalo len v suchom období a nevynášala sa 

zemina na cestu.“ 

 

p. Jozef Smolka: 

„Prečo nemáme pripravenú nejakú zmluvu. Aj keď vieme o čo presne ide.“  

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce: 

„Zmluva ešte nie je vypracovaná.“ 

 

Ing. Ladislav Kulcsár: 

„Bude to štandardná zmluva s časovým odstupom 3 mesiace s 0 % úrokom. Ja musím po 

dnešnom dni oznámiť dodávateľovi, že tento proces je možný.“ 

 

p. Emília Grončáková: 

„Keď sa neschváli proces, tak sa nedá pripraviť zmluva.“  

 

Ing. Ladislav Kulcsár: 

„Ja mám snahu pomôcť, aby sa čo najtransparentnejšie dokončil tento projekt.“ 

 

p. Ján Neumann: 

„Je použité kamenivo, aké má byť? Aké je stanovisko hlavného kontrolóra k tomuto prijatiu.“  

 

Ing. Ladislav Kulcsár: 

„Nemusí byť výpožička, ale môže byť iný spôsob na preplatenie tejto sumy.“ 

 

p. Štefan Kubuš: 

„Peniaze sa musia vrátiť, ale až keď ich dostaneme z ministerstva. My môžeme určiť podmienky 

zmluvy.“ 

 

Ing. Ladislav Kulcsár: 

„Vy máte tieto prostriedky na ministerstve alokované (sú na účte ministerstva). Posledná 

kontrola preveruje, či to auto existuje.“ 

 

p. Ján Neumann: 

„Pán kontrolór, akú máme úroveň dlhovej služby?“  

 



Ing. Marián Plevko, starosta obce: 

„Tieto prostriedky sa nezapočítavajú do dlhu obce.“ 

 

Mgr. Dušan Lipták: 

„Ku koncu roka 2011 je 55%.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce: 

„Dlhovú službu kontroloval Najvyšší kontrolný úrad a je v poriadku.“ 

 

p. Ján Neumann prečítal znenie zákona o prijatí návratných finančných prostriedkov. 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce: 

„Splátka tejto výpomoci je jednorazová a nezarátava sa do dlhovej služby.“ 

 

RNDr. Anna Kozová: 

„Aký je plán „B“, ak by sme to neschválili?“ 

 

Ing. Ladislav Kulcsár: 

„Ak by ste to neschválili, sú dve možnosti: Ak sa do 30.09.2012 neuhradia finančné prostriedky, 

dodávateľ si vozidlo môže zobrať. Alebo urobíme zápis, že si obec nebude nárokovať 2. časť 

projektu, teda preplatenie vozidla. Ide len o to, že prídete o čistiacu techniku a časť dotácie.“ 

 

p. Štefan Trúchly: 

„My môžeme poveriť starostu na vypracovanie tejto zmluvy.“  

 

p. Jozef Smolka: 

„Určite nám Unimog nikto nezoberie. Treba vypracovať zmluvu a dať ju poslancom na 

schválenie.“  

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce: 

„Vypracovanie zmluvy a zvolanie nového zastupiteľstva nie je z časového hľadiska reálne.“ 

 

p. Jozef Smolka: 

„Navrhujem neschváliť finančnú výpomoc, ale vypracovať zmluvu a následne zvolať ďalšie 

zasadnutie Obecného zastupiteľstva.“  

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce: 

„Technicky nie je možné zvolať do 30.07. ďalšie zasadnutie Obecného zastupiteľstva na 

odsúhlasenie zmluvy a realizovať všetky potrebné následné úkony.“ 

  

 

Hlasovanie o návrhu p. Jozefa Smolku - neschváliť finančnú výpomoc, ale 

vypracovať zmluvu a následne zvolať ďalšie zasadnutie Obecného zastupiteľstva. 

Prítomní:   12 poslancov 

Za:      4 poslanci (p. Smolka, MUDr. Cabuk, p. Lipták, p. Wimmer) 

Proti:       5 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:    3 poslanci 

 

Obecné zastupiteľstvo neschvaľuje návrh p. Jozefa Smolku - neschváliť finančnú výpomoc, 

ale vypracovať zmluvu a následne zvolať ďalšie zasadnutie Obecného zastupiteľstva. 



p. Štefan Trúchly: 

„Navrhujem pripraviť zmluvu, pripomienkovať ju a poveriť p. starostu, aby ju podpísal.“  

 

1. Aby nebolo požadované vrátenie finančných prostriedkov pred termínom preplatenia 

finančných prostriedkov obci od riadiaceho orgánu. 

2. Výška úrokovej sadzby 0%. 

3. Skontrolovanie zmluvy hlavným kontrolórom obce pred jej podpisom. 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce: 

„Navrhujem prestávku na doplnenie stanoviska hlavného kontrolóra.“ 

 

 

UKONČENIE PRESTÁVKY o 17:12 hod. 

 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce: 

„Poprosím hlavného kontrolóra o prednesenie stanoviska.“ 

 

Mgr. Dušan Lipták, hlavný kontrolór obce prečítal stanovisko k prijatiu návratných zdrojov 

financovania. Skonštatoval, že sú splnené podmienky na prijatie návratných zdrojov 

financovania. 

 

p. Jozef Smolka: 

„Môžete zadefinovať čísla k záverečnému účtu?“  

 

Mgr. Dušan Lipták: 

„Je to uvedené k 30.12.2011 v záverečnom účte.“ 

 

 

Hlasovanie o návrhu p. Štefana Trúchleho - pripraviť zmluvu, pripomienkovať ju a 

poveriť p. starostu, aby ju podpísal. 

Prítomní:   12 poslancov 

Za:    11 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:    1 poslanec (p. Smolka) 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje návrh p. Štefana Trúchleho - pripraviť zmluvu, 

pripomienkovať ju a poveriť p. starostu, aby ju podpísal. 
 

 

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 31/2012, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 
 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 31/2012: 

Prítomní:   12 poslancov 

Za:    11 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:    1 poslanec (p. Smolka) 

 

 



4.) Diskusia. 

 

  

p. Emília Grončáková: 

„Kedy prejednáme odpredaj pozemkov?“  

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce: 

„Na najbližšom zasadnutí Obecného zastupiteľstva.“ 

 

p. František Lipták: 

„Ihrisko u Ľalíka.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce: 

„Vozíme materiál na podklad a pripravujeme materiál na oplotenie.“ 

 

p. Jozef Smolka: 

„Ja som nepodpísal záverečný účet obce, lebo tam boli menené čísla. Záverečný účet musí byť 

prerokovaný do šiestich mesiacov.“  

 

p. Štefan Kubuš: 

„Sú tam dve podmienky: Obecné zastupiteľstvo buď schváli s výhradami, alebo bez výhrad.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce: 

„Záverečný účet bol prerokovaný, schválený ale uznesenie nebolo podpísané, budeme ho 

schvaľovať na budúcom zasadnutí Obecného zastupiteľstva. Ak sú výhrady k nejakej položke, 

treba to povedať vopred , aby sme mohli konkrétnu položku preveriť a dať k tomu relevantné 

stanovisko.“ 

 

p. Ján Neumann: 

„Schválila sa výmena budov, ale na katastri nehnuteľností ešte nie je zapísaná.“  

 

Ing. Marián Plevko, starosta obce: 

„Bola podaná žiadosť  banke, ešte sa nevyjadrila.“ 

 

p. Jozef Smolka: 

„Požadujem, aby poslanci dostávali materiály v zákonnom termíne.“  

 

p. Ján Brandis: 

„Existuje Obecná rada, ktorá sa môže týmito záležitosťami zaoberať.“  

 

 

UKONČENIE OZ o 17:36 hod. 

 

 

 

 

 

 

 

 



5.) Záver 

 

 

Na záver sa starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí a ukončil 

rokovanie OZ. 

 

 

Ing. Marián Plevko       Ing. Peter Zeljenka 

        starosta Obce Oščadnica            prednosta obecného úradu 

 

 

         p. Daniela Matejíčková               p. Miroslav Wimmer   

         1. overovateľ           2. overovateľ 


